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Szidki 
Moszkvába 
utazik 

A MENA jelentése szerint 
Aziz Szidki egyiptomi mi-
niszterelnök csütörtökön, a 
szovjet kormány meghívásá-
ra Moszkvába utazik, hogy a 
két ország kapcsolatainak to-
vábbi erősítéséről tárgyaljon 
a szovjet vezetőkkel. 

K C S T - ü l é s s z c i k 
Fock Jenő felszólalása—Kuba felvétele 

ka. Az ülésen Alekszej Ko-
szigin, az SZKP KB Politi-
kai Bizottságának tagja, a 
Szovjetunió Minisztertaná-
csának elnöke, a szovjet kül-
döttség vezetője elnökölt. 

Folytatták a vitát a 

Javult a lakás-
építés üteme 

Az Építésügyi és Városfej- több mint 30 ezret szerel-
lesztési Minisztérium elké- tek fel az ú j otthonokban, 
szítette az ÉVM-vállalatok Zúzott kőből visszaesett a 
első félévi munkájának elő- termelés, de ennél is na-
zetes gyorsmérlegét. Az ada- gyobb arányban csökkent a 
tok tanúsága szerint a várt- kereslet, az ellátás zavar-
nál is gyorsabb ütemben talan. Valamelyest csökkent 
növekedett az építőipar ter- a mozaik és cementlap ter-
melése; az ÉVM-vállalatok melése, s továbbra is nagy 
9,8 százalékkal több beru- gond a parketta beszerzése, 
házási és egyéb építési mun- A z e lső fél évben összevet-
kát végeztek _ el, mint a Ve mégis csak biztató fe j -
múlt év első felében. Az jődést ért el az építőanyag-
eredményekhez kétségkívül i p a r j hiszen az ország ipari 
hozzájárult, hogy az év ele- étiagánál jóval nagyobb 
jén az időjárás a szokásos- arányban növelte termelését, 
nál kevesebb akadályt gör- s a termelési többletnek há-
ditett munkájuk elé. De a romnegyed részét a terme-
számok igazolják, hogy az lékenység növelésével fedez-
időjárás kedvező tényezőitől t e (MTI) 
eltekintve is jelentős a fej-

Július 11-én, kedden ciójának kifejlesztését célzó bolgár minisztertanács elnö-
Moszkvában folytatta mun- komplex program megváló- ke; Fock Jenő, az MSZMP 
ka já t a KGST 26. üléssza- sításával összefüggő kérdé- KB Politikai Bizottságának 

sekrőL tagja, a magyar Miniszterta-
A keddi ülésen Carlos Ra- nács elnöke; Willi Stoph, az 

fael Rodriguez, a kubai kül- NSZEP KB Politikai Bizott-
döttség vezetője, a Kubai ságának tagja, az NDK mi-
Kommunista Párt KB tit- nisztertanácsának elnöke; 
kárságának tagja, a kubai D. Majdar, a Mongol Népi 
forradalmi kormány minisz- Forradalmi Pár t KB Politi-

KGST-ors7áeok eevüttmű- t e r e k o r m ó n y a nevében kér- kai Bizottságának tagja, a 
^ f l ^ f ^ K K ^ S l te, hogy vegyék fel Kubát a mongol minisztertanács első 

KGST tagjai köze. Kijelen- elnökhelyettese; Piotr Jaro-
szewicz, a LEMP KB Poli-

KGST-alapokmányában fog- tikai Bizottságának tagja, a 
lalt kötelezettségeket. lengyel minisztertanács el-

A KGST-alapokmányának nöke; Ion Gheorghe Maurer, 
második cikkelye előírja, a Román Kommunista Pár t 
hogy a KGST tagja lehet KB végrehajtó bizottságának 
minden olyan ország, amely és állandó elnökségének tag-
osztja a KGST céljait és el- ja, a román minisztertanács 
veit, s hajlandó vállalni az elnöke; Alekszej Koszigin, 
alapokmányban foglalt kö- Lubomir Strougal, Csehszlo-
telezettségeket. Ennek meg- vákia Kommunista Pár t ja 
felelően az ülésszak egyhan- KB elnökségének tagja, a 

ködésének további elmélyí-
tését és tökéletesítését, szo- h ^ ^ k u b T v á U a í j a ' a 
cialista gazdasági integrá 

gúlag úgy döntött, hogy fel-
veszi Kubát a KGST tagjai 
közé. 

Az ülésszak résztvevői 
melegen üdvözölték Kuba 
tagfelvételi kérelmét. 

A keddi ülésen felszólal-
tak az ülésszakon részt ve-
vő küldöttségek vezetői: 
Sztanko Todorov, a Bolgár 
Kommunista Párt KB Poli-
tikai Bizottságának tagja, a 

csehszlovák kormány elnö-
ke; D. Bijedics, a jugoszláv 
szövetségi végrehajtó tanács 
(kormány) elnöke. Felszó-
lalt továbbá Faggyejev, 
KGST titkára. 

Az eszmecsere elvtársi 
légkörben folyik. 

A következő ülést július 
12-én, szerdán tart ják. 

Bőséges tanszerkészlet 
A Magyar Sajtó Házában 

kedden délelőtt Erdélyi 
György, a Papír- és Iroda-

lődés. Az építkezések nagy 
részén fejlesztették a mun-
kaszervezést, a munkaerő-
gondokat is csökkentették, s 
a termelési többlet kéthar-
madát hatékonyabb munká-
val, a termelékenység növe-
lésével érték el. 

A lakást építő ÉVM-válla-
latok az első fél évben 
12 078 ú j otthont adtak át, 
1413-mal többet, mint a 
múlt év azonos időszakában. 
Ebből mintegy ezerrel töb-
bet — 3445-tel szemben 4461 
ú j lakást építettek a buda-
pesti ÉVM-vállalatok. Külö-
nösen örvendetes, hogy ja-
vult a lakásépítés ütemessé-
ge. Korábban az első fél év-
ben a teljes évi előirányzat-
nak alig 30 százalékát ad-
ták át. Az idén viszont az 
éves tervnek átlagosan 38 
százalékát teljesítették az 
első fél évben. A legnagyob-
bak, többek között a 43-as, 
a Fejér, a Győr, a Veszp-
rém, a Borsod, a Hajdú és 
a Szolnok megyei ÉVM-vál-
lalat az éves lakásátadási 
előirányzatának már csak-
nem a felét valóra váltotta. 
Egyenletesebb ütemben, 
nagy év végi ha j r á nélkül 
teljesíthetik tehát a hátra-
levő feladatokat, s elejét ve-
hetik a kapkodás szülte hi-
báknak, hiányoknak. Jelen-
leg kereken 40 ezer ú j ott-
hon építésén dolgoznak, s 
így kedvezőek a feltételek a 
hátralevő, mintegy 19 ezer 
ú j otthon átadásához. 

Az ÉVM építőanyag- és 
szerkezetgyártó-ipara is a 
korábbinál lendületesebb 
fejlődéssel segítette az épít-
kezések anyagellátását. Az 
első fél évben 9,3 százalék-
kal több anyagot szállított a 
munkahelyekre, mint a múlt 
év azonos időszakában. Tég-
lából mintegy 100 millió da-
rab, cementből 10 ezer ton-
na a többlet, csempéből pe-
dig 777 ezer négyzetméter-
nyit gyártottak, majdnem 
háromszor annyit, mint a 
múlt év első felében. Be-
épített szobaszekrényből 

Útburkolat 
félannyiból 

Sikeresen próbált ki asze- zán utca felújítását is így 
gedi városi tanács építési és tervezik. A már felsorolt jó 
közlekedési osztálya az Asz- tulajdonságokon kívül előnye 
faltútépítő Vállalat közre- még a kockakővel szemben, 
működésével egy útfelújítási hogy jobban lehet takaríta-
módszert. A Gutenberg utcát ni. Arra is számíthatunk te-
úgy hozták rendbe, hogy a hát, hogy hamarosan keve-
meglevő kockakő burkolatra sebb lesz a por és szemét a 
terítettek aszfaltréteget. A Belvárosnak olyan utcáiban 
szakemberek véleménye az, is, amelyekben eddig a bur-
hogy az ilyen út biztonságo- kolat hézagai őrizték, 
sabb és szebb is. Ezt a mód-

szer Nagykereskedelmi Vál-
lalat, azaz a PIÉRT vezér-
igazgatója és Bajor Tibor, az 
APISZ igazgatója sajtótájé-
koztatón számolt be a tan-
szerellátásról. 

A nagykereskedelmi válla-
lat megyei lerakatai már jú-
niusban megkezdték a tan-
szerek kiszállítását a kiske-
reskedelmi üzletekbe. A tá jé-
koztatásból kitűnt, hogy a 
tanszerellátási előkészületek 
megfelelőek, néhány cikk ki-
vételével, valamennyi igényt 
teljesíthetnek. Egyebek kö-
zött iskolafüzetből most a 
múlt évi 35 helyett 42 mil-
lió, tolltartóból 290 ezer he-
lyett 347 ezer, műanyag fü-
zetborítóból 4,8 helyett 5,4 
millió áll a vásárlók rendel-
kezésére. (MTI) 

szert a közeljövőben sűrűn 
fogják alkalmazni a Belvá-
rosban is, természetesen nem 
a főforgalmi utak burkolásá-
ra, hanem az olyan utcák 
felújítására, amelyekre 
egyébként nem igen kerül-
hetne sor. Ugyanabból az 
összegből, amelyből régeb-
ben egy utcát hozattak rend-
be, most kettőt lehet, mert 
ez az el járás jóval olcsóbb, 
mint a hagyományos. 

A Gutenberg utca gyors 
felújítására azért volt szük-
ség, mert a gázprogram elő-
rehaladásával, az Attila és a 
Mikszáth Kálmán utca lezá-
rásakor szükség lesz terelő-
utcára. A mostani és ha-
sonló munkáknak másik 
oka az, hogy egyre több par-
kolóhelyre van szükség a vá-
rosban, s bizonyos utcák jól 
megfelelnek ennek a célnak. 
A Gutenberg utca úttestét 
már így alakították ki, a 
jelentéktelen „zöldsáv" he-
lyett is helyet adva az autók-
nak. 

A most lezárult fontos út-
építések után — a Roosevelt 
téri még folyik — jó néhány 
ilyen munka kezdődik majd 
meg városszerte, természete-
sen a gázprogram függvénye-
ként. Töbek között a Part i-

Ülésezett 
a népfront megyei 

bizeffsága 
Ülést tartott tegnap, ked- nek munkaprogramját, 

den délelőtt a Hazafias Nép- Alapvető feladata, hogy a 
front Csongrád megyei bi- párt vezetésével a szocializ-
zottsága Szegeden, a városi mus építésére tömörítse me-
népfrontbizottság székházá- gyeszerte a társadalom ha-
nak tanácskozótermében. Az ladó, alkotó erőit, 
ülésen Nagy István megyei 
elnök tájékoztatót tartott a 
Hazafias Népfront V. kong-
resszusának munkájáról, a 
kongresszus állásfoglalásai-
ból következő mozgalmi fel-

A tanácskozáson sorrend-
ben felszólaltak: dr. Szániel 
Imre, a Délalföldi Gabona-
kutató Intézet igazgatója; 
Dávidházi Júlia hódmezővá-

adatokról. Hangsúlyozta, ^ ^ ^ e ^ e s f t l k z m g " ^ 
hogy az V. kongresszus ál- ^ j S ró Munkácsy 
lasfoglalasa elvi programot _ „„„„ " 
ad a mozgalom mindenna-
pos munkájában, azaz széles 
társadalmi réteg számára is 
egyértelmű meghatározást 
ad népünk nagy nemzeti 
feladatainak megismerésé-
hez. 

Ezután Molnár Sándor, a 
népfront Csongrád megyei 
titkára előterjesztette a bi-

György református esperes; 
dr. Dömötör János ország-
gyűlési képviselő, múzeum-
igazgató; Szabó Ernőné hód-
mezővásárhelyi pedagógus; 
Fontos Sándor festőművész; 
Bordás Ferenc nyugdíjas; 
dr. Márton Sándor szentesi 
téesz-főkönyvelő, a népfront 
megyei bizottságának alel-

zottság idei második fél évé- nöke. 

62. évfolyam 
162. szám 

1972. 
július 12., 

szerda 

Ára : 
80 fillér 

Deszkákon 

PROLETÁRJAI, EGYESÜL JETEK ! 

Sokan egyszerűen csupán így nevezik az úszóházakat: 
deszka. Van ebben igazság, hiszen fenyőpallókkal borítot-
ták azok vasszerkezetét. Kényelmes, a szegedieknek közeli 
strandolási lehetőséget nyújtanak a Tisza jobb partján 
veszteglő úszóházak. A napfürdő mellett azonban egyéb 
elfoglaltságot is találnak az ott pihenők. 

Acs S. Sándor (elvételei 
Tiszta hajó, kellemes, jó utazás a vízen 

Mindenekelőtt napozásra szolgál, kellemes 

A hajót mázolni is kell. Ügy tűnik, elfogyott a festék 

t 


